

Usul/Cadangan AGM Ke-24 Tahun 2019

Bil.	Nama	Agensi	Usul/Cadangan	Status/Maklum Balas
SENARAI USUL BERTULIS				
1.	<i>Online</i>	Pelbagai	<p>Pentadbiran</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) Diwujudkan elaun kritikal (b) Penubuhan Jabatan ICT (c) Pengisian jawatan Skim F tidak diisi (d) Ketua Pengarah Skim F (e) Pusingan kerjaya 5-6 tahun (f) Naik pangkat secara <i>time-based</i> (g) Tambah perjawatan dan percepat kenaikan pangkat (h) HLP diutamakan kepada pegawai senior (i) Urusan kenaikan pangkat berasaskan akademik (j) Perjawatan skim F dijaga oleh Pegawai Skim F (k) Pengurusan Tertinggi Skim F mohon pastikan semangat kerja orang F sentiasa dalam momentum tinggi 	<p>Tindakan :</p> <ul style="list-style-type: none"> (a) Usul ini ditangguhkan dengan kewujudan KWAICT. (b) Pewujudan Jabatan Teknik dalam tindakan MAMPU (jadual asal pada Disember 2020) (c) Tertaluk kepada polisi JPA iaitu pengisian jawatan tidak melebihi 90% perjawatan. (d) Usul ini termasuk dalam cadangan pewujudan Jabatan Teknik. (e) Tertaluk kepada polisi MAMPU dan Ketua Jabatan. Perkara ini juga boleh diusulkan di dalam MBJ masing-masing. (f) Kertas cadangan Kajian Pembangunan Laluan Kerjaya Bagi Perkhidmatan Sistem Maklumat telah disediakan dan pihak akan berkerjasama dengan PERJASA untuk mendapatkan input daripada wakil ahli. (g) Termasuk dalam Kajian Pembangunan Laluan Kerjaya Bagi Perkhidmatan Sistem Maklumat (h) Tertaluk kepada budi bicara Ketua Jabatan masing-masing. (i) Termasuk dalam Kajian

				<p>Pembangunan Laluan Kerjaya Bagi Perkhidmatan Sistem Maklumat</p> <p>(j) MAMPU telah mewujudkan Seksyen Pembangunan Perkhidmatan Sistem Maklumat.</p> <p>(k) PERJASA akan memberi maklum balas dalam Kajian Pembangunan Laluan Kerjaya Bagi Perkhidmatan Sistem Maklumat untuk mewujudkan Panel Penasihat PTM bagi membantu pihak MAMPU dalam membuat keputusan.</p>
--	--	--	--	--

Bil.	Nama	Agensi	Usul/Cadangan	Status/Maklum Balas
2.	Online	Pelbagai	<p>Kapabiliti/Kerjaya Personel</p> <p>(a) Mantapkan tugas mengikut trek sedia ada</p> <p>(b) Persidangan Pegawai Teknologi Maklumat</p> <p>(c) Pegawai yang telah mendapat pensijilan diberi pendedahan kepada projek berimpak tinggi</p> <p>(d) Aktiviti <i>Technology Update</i> dan <i>Bootcamp</i> khusus secara berterusan serta mengikut zon</p> <p>(e) Pensijilan professional khusus bagi kompetensi teknikal</p>	<p>Tindakan :</p> <p>(a) Buat aktiviti webinar bagi galak perbincangan ilmiah secara terbuka dan online kalangan PTM</p> <p>(b) Perancangan 2020 tapi tidak dapat laksana.</p> <p>(c) Pelaksanaan tertakluk kepada kekosongan jawatan dan budi bicara Ketua Jabatan masing-masing.</p> <p>(d) Webinar sebanyak 12 kali dan 3 Bootcamp bersama MAMPU.</p> <p>(e) PERJASA telah terlibat dalam hebahan dan promosi pelaksanaan profesional khusus oleh MAMPU dan INTAN.</p>
3.	Online	Pelbagai	<p>Aktiviti PERJASA</p> <p>(a) Menambah aktiviti riadah, kemasyarakatan</p> <p>(b) Libat urus AJK PERJASA bersama-sama ahli</p> <p>(c) Mengadakan <i>Edit-Compile-Run Programs</i></p>	<p>Tindakan :</p> <p>(a) Webinar Fitness Talk pada 2021. Aktiviti fizikal terhad akibat pandemik</p> <p>(b) Pelaksanaan ditangguhkan</p> <p>(c) Pelaksanaan CeKAP</p>
4.	Online	Pelbagai	<p>Pengurusan PERJASA</p> <p>(a) Melantik Pentadbir sepenuh masa</p> <p>(b) Lantikan PTM baharu secara automatik sebagai ahli PERJASA</p> <p>(c) Mendapat premis berbayar sebagai pejabat</p> <p>(d) Bayaran yuran melalui potongan gaji</p> <p>(e) Lantik wakil bagi setiap Negeri</p>	<p>Tindakan :</p> <p>(a) Kemampuan kewangan tidak mengizinkan</p> <p>(b) Tidak dapat dilaksanakan disebabkan tidak selaras dengan keperluan perlembagaan yang telah ditetapkan oleh ROS.</p> <p>(c) Kemampuan kewangan tidak mengizinkan</p> <p>(d) Perbincangan dengan pihak Angkasa belum diadakan. Walau bagaimanapun, alternatif bayaran menggunakan Touch N Go eWallet disediakan.</p> <p>(e) PERJASA telah mewujudkan whatsapp group PTM Volunteer yang terdiri daripada wakil</p>

				Jabatan dan Negeri.
--	--	--	--	---------------------

SENARAI USUL LISAN

5.	Haslinda Yahya	JPM	Meningkatkan usaha-usaha menjadikan PTM sebagai ahli PERJASA.	Pengambilan baharu 41 orang PTM F41 baru sahaja dilaksanakan pada 11 Januari 2021. MAMPU masih belum melaksanakan kursus PTM Cemerlang yang mengumpulkan semua lantikan baru PTM F41.
----	-------------------	-----	---	---

Bil.	Nama	Agensi	Usul/Cadangan	Status/Maklum Balas
6.	Adam Muhammad Richard	MAMPU	Melantik ahli dan AJK PERJASA daripada Sabah dan Sarawak.	Boleh membuat pencalonan dalam AGM ke-25 yang akan diadakan secara maya.
7.			Aktiviti PERJASA diseragamkan.	Aktiviti PERJASA dijalankan secara maya semenjak pandemik.
8.	Ts. Mohamed Hairul Othman	MAMPU (CBBP)	AJK PERJASA baharu mencari satu tempat khas untuk urusan semua PERJASA supaya mudah dilaksanakan pelbagai aktiviti.	Kemampuan kewangan tidak mengizinkan
9.			Sentiasa adakan aktiviti khusus dan berkala setiap bulan untuk meningkatkan kemahiran PTM.	PERJASA telah menganjurkan aktiviti berikut: 12 Webinar, 3 Bootcamp, CeKaP dan Fiesta
10.	Ts. Adi Azlan Mohd Ali	MAMPU (CBBP)	Melantik pekerja luar (menggaji seorang pegawai tetap) khas untuk menguruskan PERJASA.	Kemampuan kewangan tidak mengizinkan.